

05.04.2018 | NEWS

Safran Innovation Award 2018 for Current Sensor from Sensitec.

It is a special honor to be awarded by Safran with the Innovation Award 2018. The internationally operating Safran Group gives this annual award internally to the best innovations provided by their suppliers and partners.

This year Sensitec belongs to the winners in the „open“ category for providing the CFS1000 current sensor which is part of a new power board. The prize-giving ceremony took place on April 5th 2018 in the Safran Aeronautic Museum where Dr. Marc Kramb, Sales Manager at Sensitec, was handed over the nice glass trophy.

Safran is an international high-technology group, operating in the aircraft propulsion and equipment, space and defense markets. Safran has a global presence, with more than 58,000 employees worldwide, and logged sales of 16.5 billion euros in 2017. Safran undertakes extensive R & D programs to keep pace with its fast-evolving markets.

Safran Innovation Award 2018 für Stromsensoren von Sensitec.

Die Auszeichnung mit dem Innovationspreis 2018 von Safran ist eine besondere Ehre. Die international agierende Safran Gruppe vergibt jährlich diesen Preis in jedem Jahr intern an die besten Innovationen in verschiedenen Kategorien an Lieferanten und Partner.

In diesem Jahr gehört Sensitec zu den Gewinnern in der „offenen“ Kategorie für den Stromsensor CFS1000, der Teil eines neuen Power Boards ist. Die Preisverleihung fand am 5. April 2018 im Safran eigenen Aeronautic Museum statt. Dort wurde Dr. Marc Kramb (im Bild 3. von rechts), Vertriebsleiter für Frankreich, eine sehr ansprechende Glastrophäe überreicht.

Safran ist eine internationale High-Tech-Gruppe für Flugzeugantriebe und Equipment, Raumfahrt und den Rüstungsmarkt. Safran verfügt über eine globale Präsenz mit mehr als 58.000 Mitarbeitern weltweit und einem Umsatz von 16,5 Milliarden Euro in 2017. Safran betreibt im großen Umfang F&E-Projekte, um in einem sich schnell entwickelnden Markt mitzuhalten.

